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      Аннотация

    
        
          Производится выбор и расчёт тепловой схемы ПТУ, газодинамический расчёт проточной части по среднему диаметру, при помощи программного пакета, с целью получения проточной части, удовлетворяющей заданным требованиям.
Разрабатывается чертеж продольного разреза турбины.
Выполняется расчёт статической прочности рабочей лопатки последней ступени и соответствующего ей диска, с последующим выбором материала.
Проводится расчёт собственных частот лопатки и ротора, по результатам которого построить соответствующие вибрационные диаграммы.
Производится выбор способа удаления влаги из проточной части турбины с целью улучшения сопротивляемости эрозионному изнашиванию для увеличения межремонтного и эксплуатационного ресурсов.
        

        
          The selection and calculation of the thermal scheme of the vocational school, the gas-dynamic calculation of the flow section on the average diameter, using a software package, with the aim of obtaining a flow section that meets the specified requirements.
A drawing of a longitudinal section of a turbine is being developed.
The static strength of the working blade of the last stage and the corresponding disc is calculated, followed by the choice of material.
The natural frequencies of the blade and the rotor are calculated, and based on the results of this, construct the corresponding vibration diagrams.
A choice is made of the method of removing moisture from the turbine flow section in order to improve the resistance to erosion wear in order to increase the turnaround time and operational resources.
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